



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights (本期要闻)

- Johnson Electric to buy Canadian car parts maker for \$659 mln
德昌电机斥逾51亿购汽车零部件制造商世特科
- Alibaba invests \$4.6 bln for almost 20% stake in Suning
阿里巴巴283亿元入股苏宁

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A
and Industry
Consolidation
Dbriefs
Webcasts
China-Related
Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广
播
其它中国相关报
告

Trends to Watch (并购趋势)

Volatility saps momentum for China's market reform, WSJ, 08/14/2015

市场震荡削弱中国金融改革动力, 华尔街日报, 2015年08月14日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Automotive (汽车)

Johnson Electric to buy Canadian car parts maker for \$659 mln, Nasdaq, 08/11/2015

德昌电机斥逾51亿购汽车零部件制造商世特科, 网易财经, 2015年08月11日

Consumer Products (消费品行业)

Chinese hotel group HK CTS Metropark Hotels has acquired Kew Green Hotels, Big Hospitality, 08/11/2015

港中旅酒店48亿港币收购英国大型酒店集团, 国资委, 2015年08月11日

Financial Services (全球金融服务行业)

Chinese company buys majority stake in Japanese game developer SNK Playmore, Anime News Network, 08/06/2015

东方星晖顺荣三七3.9亿收购SNK 81.25%股权, 东方财富网, 2015年08月07日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Energy & Resources (能源与资源行业)

Shell selling Tongyi to Carlyle & Huo's, Lube Report Aisa, 08/11/2015

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Consumer Products (消费品行业)

Alibaba invests \$4.6 bln for almost 20% stake in Suning, Forbes.com, 08/10/2015

Suning will invest up to \$2.28 bln to 27.8 mln newly issued shares of Alibaba, Nasdaq, 08/10/2015

JD.com buys 10% stake in Yonghui Superstores for 4.3 bln yuan, China Daily, 08/08/2015

阿里巴巴283亿元入股苏宁, 网易新闻, 2015年08月11日

苏宁投资140亿元换取阿里巴巴1%股份, 腾讯网, 2015年08月10日

京东43亿元入股永辉超市, 凤凰网, 2015年08月11日

Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

Starway Bio-technology Co. Ltd. to acquire Masep Medical Science & Technology Development (Shenzhen) Co. Ltd., Yahoo News, 08/07/2015

星河生物11亿并购玛西普 转型高科技专用生物医学, 中证网, 2015年08月07日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Digital China is to sell IT products distribution business, Barron's Asia, 08/09/2015

58.com to acquire 70% equity stake in Leftbrain, 腾讯财经, 08/08/2015

Shandong Xingmin Wheel Co., Ltd. has agreed to acquire 51% stake in WuHan Intest Electronic Technology Co. Ltd., Wardsauto, 08/10/2015

深信泰丰购神州数码IT分销业务 涉50亿, 新浪财经, 2015年08月10日

58同城增资1亿人民币·控股莱富特佰, 浙江新闻, 2015年08月10日

兴民钢圈2.8亿控股英泰斯特 进军车联网市场, 中证网, 2015年08月10日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

No upcoming Dbriefs webcasts are currently announced. Please visit [China Issues](#) for archives and future announcements.

China-Related Reports (其它中国相关报告)

The Deloitte Consumer Review – Digital Predictions 2015

Consumer connectivity and device convergence continue to challenge and disrupt the consumer market. This rate of disruption is set to accelerate with the emergence of new digital technologies and digital platforms. Companies and consumers are also collaborating to create digital ecosystems. Understanding how these trends are developing and will continue to develop remains a differentiator among consumer businesses. (Deloitte – 2015)

[Read more](#)

德勤消费者评论--数字预测2015

消费者的联网和设备的融合继续挑战并颠覆消费市场，而新数字技术和数字平台的出现直接加快了颠覆的速度。企业和消费者也共同塑造着数字生态系统。这些趋势正在和将要如何发展，对此的理解程度是消费者相关企业在未来实现差异化的关键。（德勤-2015年）

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to *China M&A Roundup*](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

参阅更多中国并购简报
亚太地区德勤网络讲座
美国中国服务组
全球中国服务组

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited